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IEKLAUSĪŠANĀS 
SVĒTAJĀ GARĀ

K
ādu dienu mājvakarā mana mamma 

runāja par Svēto Garu. Viņa teica, 

ka bieži vien Svētais Gars mūs uzrunā, 

iedvešot kādu domu mūsu prātā.

Kad viņa to pateica, es biju ļoti 

pārsteigts. Nedaudz agrāk es biju  

lūdzis un prasījis savam Debesu Tēvam, 

lai Viņš man palīdz sadzirdēt Svēto  

Garu. Taču es nezināju, ka Svētais  

Gars var šādi uzrunāt mani — manā 

prātā. Visu laiku man ir bijušas domas, 

kas mani vadīja, lai es izvēlētos pareizo. 

Tagad es zinu, ka šīs domas bija no 

Svētā Gara!

Vorners B., 11 gadi, no Jūtas, ASV

Kopš tā laika esmu daudz vairāk 

pamanījis Svētā Gara klātbūtni. Pagājušajā 

svētdienā mums atkal bija mājvakars. 

Šoreiz mēs runājām par liecībām. Es 

nezināju, kas ir liecība, tāpēc es par to 

pajautāju tētim. Viņš man teica, ka liecība 

ir kas tāds, ko tu zini, vai arī tici, ka tā ir 

patiesība. Viņš teica, ka mēs saņemam savu 

liecību no Svētā Gara. Tad es sāku domāt 

par to, kā es pamanu aizvien vairāk Svēto 

Garu, un BUM! Arī man ir liecība!

To zinot, es jūtos daudz laimīgāks. 

Es vēlos būt labāks Jēzus Kristus sekotājs 

un vienmēr ieklausīties Svētajā Garā. ●


